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Protokół nr XXXI/ 2008  

 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  

 

odbytej w dniu 22 grudnia 2008 roku w Sali widowiskowej Ośrodka Kultury   

  

w Zawidowie. 

 

 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 19.40 

Ustawowy skład liczby Rady liczy 15 radnych, w chwili rozpoczęcia sesji  obecnych jest  14 radnych. 

W sesji udział wzięli zaproszeni goście wg załączonej list obecności. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko. 

 

Na sesji stwierdzono kworum – czyli skład osobowy który może podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący odczytał pismo od Burmistrza Miasta Zawidowa  wyjaśniające jego nieobecność.  

Uczczono minutą ciszy odejście byłego Przewodniczącego Rady Pana śp. Stanisława Rejniaka.  

Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się następująco: 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 27 października 2008r. oraz XXX 

sesji Rady Miejskiej z dnia 24 listopada 2008r.  

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3.  Przyjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Zawidowa na rok 2009: 

a) odczytanie opinii Regionalnej  Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej; 

b) odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej ds. Budżetu i Finansów. 

c) przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii komisji i wszystkich zgłoszonych 

wniosków. 

d) dyskusja nad wszystkimi nie uzgodnionymi wnioskami Komisji. 

e) głosowanie każdego wniosku. 

f) głosowanie nad projektem uchwały.  

    4. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

 a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008  

 b) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. nr 35/13 
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 c) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. nr 35/14 

 d) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. nr 845/1 

 e) uchwalenia programu współpracy gminy Zawidów z organizacjami pozarządowymi i innymi   

                  podmiotami w 2009 roku. 

     5. Interpelacje, zapytania i wnioski.  

     6. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 

 

W Komisji Wniosków pracowali : 

Radni: Gorgolik i Iwanicki.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy ktoś wnosi uwagi do przedstawionego porządku 

obrad.  

Uwag nie wniesiono.  

 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX i XXX  sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  

 

Przewodniczący Robert Drabko – protokoły były wystawione w ustawowym czasie. Poprosił o 

zgłaszanie uwag do protokołu. 

Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt protokołu z obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w dniu 

27 października 2008r. pod głosowanie. 

Za przyjęciem – 13 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 1 głos. 
 
Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt protokołu z obrad XXX Sesji Rady Miejskiej w dniu 24 

listopada 2008r. pod głosowanie. 

Za przyjęciem – 13 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 1 głos. 
 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Poinformował Radnych, że dyżury zostaną przełożone na środy. 
 
Przewodniczący odczytał skargę Pana Naplochy na działalność Burmistrza. 
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Doszedł Pan Jarosław Wochniak, obecnych na Sesji jest 15 radnych.  
 
Oferty szkoleń przychodzą na bieżąco, jeżeli ktoś jest chętny to można zapoznać się w 
Biurze Rady.  
 

 
3. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2009.  

 

Przyjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Zawidowa na rok 2009: 

a) odczytanie opinii Regionalnej  Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej; 

b) odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej ds. Budżetu i Finansów. 

c) przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii komisji i wszystkich zgłoszonych 

wniosków. 

d) dyskusja nad wszystkimi nie uzgodnionymi wnioskami Komisji. 

e) głosowanie każdego wniosku. 

f) głosowanie nad projektem uchwały.  

Ad. A  – Opinie odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej – stanowią załącznik do protokołu.  

Ad. B – opinię Komisji Budżetu i Finansów odczytał Przewodniczący Komisji – Pan Marian 

Gorgolik – stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radny Michalkiewicz zapytał się czym sugerowała się Komisja Budżetu obcinając kwotę 

35.000zł dla Ośrodka Kultury. 

Przewodniczący Komisji Budżetu odpowiedział, że Komisja chciałaby poznać ramowy program 

uroczystości „Urodziny Jakuba Boehme”. Komisja środki chciałaby wprowadzić w trakcie roku 

budżetowego.  

 

Radna Kozłowska – czy w stosunku do innych imprez też Rada chciałaby znać scenariusz? 

Po drugie – wniosek stowarzyszenia, który organizuje zajęcia sportowe z zakresu tenisa 

stołowego wpłynął po terminie, dlatego radna chciałaby aby projekt budżetu został 

uchwalony zgodnie z propozycją przedstawioną przez Burmistrza.  

Przewodniczący Komisji Budżetu powiedział, że chodzi o przedstawienie planu wydatków. 

 

Dyrektor Ośrodka Kultury powiedział, że nie stanowi problemu obcięcie w chwili obecnej, ale 

wprowadzenie środków w roku budżetowym będzie niezbędne. Wynik głosowanie będzie 

realizował zgodnie z opinią Rady. W roku bieżącym był problem z zorganizowanie imprezy, ze 

względu na brak zapewnionych środków w budżecie. Brak zapewnionych środków na rok 

2009 stanowić będzie problem z podpisywaniem umów z artystami (z niektórymi artystami 

trzeba rozmawiać już w miesiącu styczniu).  

 

Radna Micińska zapytała się o koszt jaki był w tym roku poniesiony na urodziny Jakuba 

Boehme.  
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Dyrektor powiedział, że budżet imprezy wynosił: dotacja z gminy 21.400zł, od sponsorów 

16.000zł, było wsparcie rzeczowe. Ogółem wydano ok. 40.000zł na realizację imprezy.  

 

Radna Micińska – uważa, że środki zostaną przyznane w trakcie roku budżetowego.  

Dyrektor złożył do protokołu kalkulacje imprezy.  

 

Radna Micińska zwróciła się z zapytaniem o boiska plażowe, gdzie one będą umiejscowione – 

na strażnicy?? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że prawdopodobnie tak. 

 

Radna Szkwarek poprosiła, żeby wrócić do nazwy poprzedniej tj. Dni Zawidowa. Ponadto 

powiedziała, że byłoby spokojniej gdyby radni wiedzieli, co jest planowane w związku z tą 

imprezą.  

 

Radna Kwolek – nie może być tak, że dany punkt imprezy zostaje ściągnięty na tydzień przed 

imprezą, jak to miało miejsce w tym roku.  

Zaproponowała, żeby spotkać się np. w styczniu, żeby wskazać  artystów, których chce 

zaprosić Dyrektor.  

Dyrektor Ośrodka Kultury przedstawił informację o zaplanowanych imprezach na rok 2009 – 

informacja ta została również przekazana z materiałami źródłowymi do Skarbnika Miasta.  

 

Radny Pilarski – dyskutujemy nad szczegółami. Należy patrzeć się na cały budżet. Uważa, że w 

budżecie powinny być ujęte zadania inwestycyjne. Szczegółowo odniesie się w dalszej części 

sesji.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Ośrodek Kultury otrzymał dużo więcej środków w 

porównaniu do roku bieżącego. Z  uwagi, że impreza Urodziny Jakuba Boehme jest podpisana 

przez Burmistrza i Radę Miejską, dlatego chciałby mieć wpływ na jej scenariusz.  

 

Ad. C – stanowisko Burmistrza odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej – stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. D – nie dotyczy ze względu na przyjęcie wniosku przez Burmistrza. 

 

Przewodniczący poprosił Dyrektora Zespołu Szkół, aby przedstawił swoja opinię.  

Dyrektor powiedział, że chciałby, aby Urząd znalazł dodatkowe środki na realizację zadania 

Szkoły, a mianowicie o opiekę nad miejscami pamięci narodowej.  Jest to kwota 800zł. 

 

Przewodniczący zwrócił się do Skarbnika z zapytaniem, czy w przyszłości będą przeznaczane 

środki na wnioski, które wpłynęły, a nie są ujęte w budżecie. 

Skarbnik odpowiedziała, że tak.  

 

 Ad. E. Głosowanie nad każdym wnioskiem osobno: 

 - zmniejszyć dotację podmiotową dla instytucji kultury o kwotę 35.000zł planowaną na 

imprezę okolicznościową pn: „Urodziny Jakuba Boehme. 
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Za przyjęciem wniosku: 9 radnych. Przeciw – 3 głosy, 3 – wstrzymujące się,  

 - zwiększyć wydatki o kwotę 15.000zł. z przeznaczeniem na: 

 a) 5.000zł na organizacje zajęć sportowych w zakresie tenisa stołowego, piłki siatkowej, piłki  

                 plażowej 

 b) 10.000zł na wykonanie boisk do piłki plażowej.  

Za przyjęciem wniosku: 10 radnych. Przeciw – 2 głosy, 3 – wstrzymujące się, 

 

 - zmniejszyć planowany deficyt o kwotę 20.000zł 

Za przyjęciem wniosku: 10 radnych. Przeciw – 1 głos, 4 – wstrzymujące się, 

Wnioski przeszły.  

 

Ad. F 

Przewodniczący otworzył dyskusję: 

 

Głos zabrał radny Pilarski przedstawił kilka informacji nt. budżetu miasta.  

Czytając ten budżet odnoszę wrażenie, że jest skonstruowany poprawnie. Z pewnymi 

rzeczami pogodzić się jednak nie mogę. Wydatki budżetu na rok 2009 zaplanowano w wysokości 

12.500.000zł. Niestety w tym roku nie ujęto inwestycji o charakterze wymiany nawierzchni 

chodników. Znalazło się szereg absurdalnych zapisów (np. w promocji miasta znalazła się kwota w 

wysokości 35.000zł i zapis udział w kolejnej edycji Gmina Fair Play – znalazły się pieniądze na tą 

edycję, a jest to kwota niemała). Gdybyśmy przeanalizowali budżet jednostek, urzędu – to dojdziemy 

do wniosku, że niektóre wydatki są niecelowe. Wydatki na delegacje są zbyt wysokie (wyjazd do 

Brukseli, na Ukrainę), zastanawiam się nad efektami tych wyjazdów. Celem tych wyjazdów zapewne 

było pozyskanie nowych inwestorów, jednakże bez widocznych efektów.   

Zwrócił się do Skarbnika Miasta – czy ten kryzys ogólnoświatowy, a tym samym zmniejszenie 

zatrudnienia naszych mieszkańców, (…) znajdą się środki w pomocy społecznej. 

Skarbnik odpowiedziała, że środki zostały zapisane i każdy, który będzie kwalifikował się do pomocy 

uzyska pomoc.  

Radny Pilarski  - dotację na Ośrodek Kultury w 2008r. zapisano w wysokości 270.000zł, a w roku 2009 

niestety jest to już kwota 375.000zł. Odnoszę wrażenie, że wysokość tej  dotacji określono pod osobę 

obecnie urzędującego kierownika Ośrodka Kultury. Dochody własne dla poprzedniego Dyrektora 

Ośrodka Kultury zapisano w wysokości 110.000zł, a dla obecnego 80.000zł. Różnica również wyraźna i 

myślę, że dla wszystkich czytelna.  

Radny proponuje wprowadzenie do budżetu na rok 2009 chociażby budowę i modernizację 

chodników.  

Na remonty zasobów komunalnych zapisano 95.600zł, czy zaplanowano przynajmniej jedną wymianę 

dachu? Skarbnik Miasta odpowiedziała, że po przyjęciu budżetu będą typowane zadania. Na dzień 

dzisiejszy nie ma określonych zadań.  

Radny Pilarski – na drogi przeznaczono kwotę małą, sprzedajemy działki w szybkim tempie, nowe 

osiedle intensywnie są zabudowywane. Jaką kwotę w tych wydatkach przewidziano na remont dróg, 

ile przeznaczy się na zakup tłucznia? 

Zastępca odpowiedział, że to zależy od potrzeb. Jest to kwota 10 – 20.000zł. Nie jest w stanie podać, 

gdyż to wynika z potrzeb.  

Radny Pilarski – zwrócił się do kierowników jednostek – proszę podać różnice wnioskowanych kwot, a 

tym co otrzymali.  
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MOPS – 100% znalazło się projekcie budżetu.  

Przedszkole Publiczne – zabezpieczone są środki na funkcjonowanie przedszkola i remonty 

budynków, oraz na modernizacje co. Jest kwota mniejsza, ale wszystkie ważniejszy remonty zostały 

zapisane.  

Zespół Szkół – niedoszacowanie w Szkole wynosi ponad 160.000zł. Płace zostały zabezpieczone. 

Oczywiście przydałoby się dużo więcej.  

Radny Pilarski – zwrócił się do Prezesa PUK – w budżecie na utrzymanie czystości i akcję zima mamy 

140.000zł – czy są to środki wystarczające?  

Prezes PUK-u odpowiedział, że zgodnie z zawartą umową środki przekazywane są comiesięcznie 

ryczałtowo.  

Czy są to środki generujące jakiś zysk? Prezes odpowiedział, że wszystko zależy od aury, nie jest w 

stanie odpowiedzieć, czy środki będą wystarczalne.  

Radny Pilarski – podsumowując – od tych wypowiedzi nie dowiedziałem się niczego. Prawda jest 

taka, że nasze jednostki borykają się z dużymi problemami finansowymi.  

 

Wniosek radnego Pilarskiego:  

 

W par. 14 Uchwały budżetowej wykreślić pkt 2.  

Skarbnik Miasta powiedziała, że będzie skutkować to zwoływaniem sesji nadzwyczajnych. Jest to 

duże utrudnienie dla działalności bieżącej. Wniosek wynika z braku zaufania do Urzędu.  

 

Radny Pilarski oznajmił, że jak zwykle przejawia troskę o wydatki administracyjne tego budżetu i 

uważa, że w związku z tym Rada Miejska powinna mieć większy wpływ. Pewne decyzje Burmistrza 

Miasta w zakresie wydatków są mało odpowiedzialne.  

 

Radna Brud – w par. 14 zapisano kwotę 2.000.000zł jako możliwość zaciągnięcia kredytu 

krótkoterminowego przez Burmistrza Miasta, ile było w tym roku? 

 

Skarbnik odpowiedziała, że 800.000zł, ale ze względu na zaplanowaną inwestycję musimy 

zabezpieczyć swoje środki, które następnie zostaną zwrócone. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem: 

 

Za przyjęciem wniosku – 5 za, 7 przeciw, wstrzymało się 3 radnych. Poprawka nie została przyjęta.  

 

RadnyPilarski zgłosił kolejna poprawkę: 

W par. 14 pkt 2 – wykreślić „między rozdziałami”.  

 

Skarbnik odpowiedziała, że to jest ta sama sytuacja jak wyżej.  

 

Radna Szkwarek poprosiła o wyjaśnienie. 

Skarbnik Miasta powiedziała, że np. jeśli chodzi o szkołę gdzie są 4 paragrafy: szkoła podstawowa, 

gimnazjum, przedszkole, szkolenia. Np. w szkole podstawowej zostaje na materiałach 500zł, a w 

gimnazjum brakuje 500zł do ciepła. Wtedy musimy zwołać sesję. 
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Poddano pod głosowanie wniesiona poprawkę.  

 

Za przyjęciem poprawki – 5 głosów, przeciw – 8 głosów, 2 wstrzymujące się. Poprawka nie przeszła.  

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.  

 

Uchwała nr XXXI/148/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 grudnia 2008r. 

 

Za przyjęciem – 13 głosów. 

Za odrzuceniem – 1 głosów. 

Wstrzymało się – 1 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13 za, 1 przeciwnych, 1 wstrzymujących. 

 

4. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

 

         a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem  

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXXI/149/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 grudnia 2008r. 

 

Za przyjęciem – 15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące. 

 

           b) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 35/13 

 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem  

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwała nr XXXI/150/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 grudnia 2008r 

 

Za przyjęciem –  15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się –  0 głosów. 

Uchwała  została przyjęta. 

 

           c) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 35/14 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem  

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXXI/151/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 grudnia 2008r 

 

Za przyjęciem –  15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się –  0 głosów. 

Uchwała  została przyjęta. 

 
    d) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 35/14 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem  

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXXI/152/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 grudnia 2008r 

 

Za przyjęciem –  15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się –  0 głosów. 

Uchwała  została przyjęta. 

 

e) uchwalenia programu współpracy gminy Zawidów z organizacjami pozarządowymi i innymi   

                  podmiotami w 2009 roku. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 
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Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem  

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXXI/153/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 grudnia 2008r 

 

Za przyjęciem –  15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się –  0 głosów. 

Uchwała  została przyjęta. 

 

Ad.  5 i 6. Zapytania, wnioski i interpelacje i odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 

 

Radny Pilarski – nie jest tajemnicą, że w Urzędzie dochodzi do zmian pokoleniowych na stanowiskach 

pracy. Odchodzą 2 osoby z bardzo dużym doświadczeniem, bardzo kompetentne. Jakie powody są 

tych zmian (chodzi o Kierownika USC i pracownika ds. obywatelskich)?  

 

Sekretarz Miasta odpowiedział, że Panie przeszły na emeryturę.  

 

Radny Pilarski – czy Urząd przygotował koncepcję funkcjonowania oświaty po wybudowaniu hali i 

łącznika, co z zapewnieniem nauki (klas lekcyjnych) w trakcie budowy? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jeszcze obliczeń nie było.  

 

Radny Pilarski – chodzi o „Moje Boisko – Orlik 2012”. Umowa realizacji drugiego etapu tej inwestycji 

przewiduje jej zakończenie na 24 listopada.  Czy w związku z przekroczeniem terminu naliczono 

wykonawcy  kary umowne? Czy sporządzono do umowy aneksy? Wg radnego do zakończenia 

inwestycji jest jeszcze długa droga. Czy inwestycję na dzień dzisiejszy już  rozliczono?  

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że faktycznie terminy minęły, naliczane są kary umowne. 

Prawdopodobnie kontenery są już gotowe i czekamy na ich przywiezienie. Jeżeli chodzi o rozliczenie 

inwestycji to został rozliczony pierwszy etap. Dodał, że tam gdzie zaplanowany jest plac zieleni trzeba 

będzie wyłożyć kostką.  

 

Radna Micińska – czy przewidziany jest koordynator Orlika? Czy każdy może tam grać, czy specjalne 

obuwie musi być zamienne? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jeżeli chodzi o trenera środowiskowego to szukamy w szkole, a 

jak tam się nie uda to będzie to osoba z Urzędu. W chwili obecnej mogą wejść wszyscy.  

 

Radna Micińska zapytała się czy można wyciąć gałąź przy Niepodległości, gdzie dzieci się huśtają, gdyż 

jest to niebezpieczne? 

 

Radny Pilarski – ile środków zaplanowaliśmy na podróże służbowe? 

Skarbnik odpowiedziała, że ok. 12.000zł, i zaplanowano w takiej samej wysokości na rok 2009.  
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Radna Kwolek – były wycinane drzewa przy przedszkolu,  czy w Urzędzie jest pracownik, który ocenia 

stan drzewa? Nie wini dyrektora Przedszkola za ścięcie tych drzew.  

 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jest w Urzędzie pracownik przygotowujący wycinkę drzewa.  

Decyzje w sprawie wycinki drzewa w tym przypadku wydał powiat, a nie gmina.  

 

Radny Iwanicki – w mieście prowadzona jest akcja utylizacji azbestu – jak to ma wyglądać? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że przygotowywany jest program usuwania azbestu, w tej chwili 

wysłano ankiety i czekamy, aż one spłyną do Urzędu. Finansowane to jest przez Wojewódzki Fundusz. 

 

Sesję zakończono o 19.40.  

 

                                                                                                                          Przewodniczący Rady 

 

                                                                                                                      Robert Drabko 

       

 


